


Základní škola a mate ská škola Provodov 

 

Vážení ob ané, 
op!t se sešel rok s rokem a nastává období, kdy se v!tšina z nás zamýšlí nad vším co nás 
potkalo a co se nám p"ihodilo. 

Rok 2008 byl pro naše školské za"ízení zásadn! jiný než roky p"edchozí, jelikož v 
prosinci 2007 byly slou eny dva právní subjekty nacházející se v jedné budov!  - základní 
škola a mate"ská škola - v jeden právní subjekt pod názvem Základní škola a mate"ská škola 
Provodov, okres Zlín.  
Úvodem bych cht!la pod!kovat všem zam!stnanc#m našeho za"ízení za práci, kterou v tomto 
roce odvedli a samoz"ejm! i z"izovateli za vynaložené úsilí a podporu p"i zajišt!ní tohoto 
slou ení. 
V d#sledku této zm!ny došlo i ke zm!n! v personálním obsazení. Odchodem "editelky Marie 
Kraj ové se uvolnilo místo u itelky mate"ské školy. Na toto místo byla p"ijata u itelka Marie 
Nováková, která "adu let u ila v Mate"ské škole Malé Pole ve Slavi ín! a její kolegyní i 
nadále z#stává u itelka Hana Kunovská. Provoz v MŠ je zajišt!n od 6,00 do 15,30 hodin. 

V organizaci  inností výchovn! vzd!lávací práce mate"ské školy se ve školním roce 
2008/2009 rozhodly paní u itelky uskute nit n!kolik zm!n, které by m!ly vést ke zlepšení 
výchovn! vzd!lávací práce s d!tmi. Jelikož je zde pouze 1 t"ída s po tem 28 zapsaných d!tí, 
cht!ly paní u itelky vyjít vst"íc zejména d!tem, které p#jdou k zápisu do 1. t"ídy. Proto si 
stanovily dny a  as, aby mohly být d!ti rozd!leny do 2 skupin, kdy 1 u itelka z#stane s d!tmi 
ve t"íd! a 2. využívá nap". prostory t!locvi ny. Starším d!tem se pak v!nují ješt! 1 den 
v týdnu a to po ob!d!, kdy využívají možnosti práce s  asopisem V eli ka. Za velmi dobrý 
nápad považuji, a s pot!šením zjiš$uji, že se mezi maminkami ujal, možnost navštívit MŠ 
jedno dopoledne v m!síci  maminkám s d!tmi, které zatím MŠ nenavšt!vují. D!ti se pozvolna 
seznamují s prost"edím MŠ a pomalou ku vnímají  innosti, které zde v dopoledním  ase 
probíhají. 

V základní škole se i v tomto roce vyu ovalo a vyu uje ve dvou ro nících, a to v 1. – 
13 žák# a 2. – 12 žák#. Od školního roku 2008/2009 se v obou ro nících vyu uje podle 
vlastního ŠVP Dv! školy, jedna cesta. Malým školák#m se snaží do hlavi ek „nalít“ 
v!domosti u itelky Mgr. Renata %ásná, Mgr. Jana Šimková a  ást hodin dobírá Bc. Irena 
Košárková. P"i ZŠ je zajišt!n i provoz ŠD a to od 11,45 do 15,00 hodin 

Pro d!ti MŠ a žáky ZŠ se snažíme zajistit mimo jiné i spoustu jiných aktivit, p"i 
kterých si 
mohou osvojovat nové poznatky, v!domosti, ale také prožít n!co p!kného a získávat tak 
zážitky, na které si t"eba i po letech vzpomenou. Protože my dosp!lí už víme, že nep"íjemné 
v!ci týkající se školy se ve v!tšin! p"ípad# velmi rychle zapomenou, ale zážitky z jiných 
aktivit se pamatují dlouho……. 
Snažily jsem se vybírat akce tak, aby nebyly bezú elné a n!co d!tem taky daly. Kulturní 
rozvoj Vašich d!tí se snažíme rozvíjet za pomoci divadelních p"edstavení. V minulém 
školním roce se žáci 1. a 2. t"ídy zú astnili spole n! se žáky 3. a 4. t"ídy ZŠ B"ez#vky 
divadelního p"edstavení ve Slováckém divadle v Uherském Hradišti a M!stském divadle ve 
Zlín!. Krom t!chto 2 divadelních p"edstavení byla rodi #m žák# ZŠ Provodov nabídnuta 
možnost p"edplatného nejmenšího diváka, a to 4x za šk. rok v úterý v odpoledních hodinách. 
Prob!hlo také n!kolik „divadélek“ p"ímo v naší budov! pro všechny d!ti a žáky zdejšího 
za"ízení, ale i pro d!ti MŠ B"ez#vky. 
Žáci zdejší školy se také zapojili do n!kolika výtvarných sout!ží, kde získali i p!kná ocen!ní. 

Co se tý e pohybových aktivit, m!li možnost nejen naši žáci, ale n!kte"í rodi e  i 
prarodi e absolvovat „rychlokurz“ bruslení na zimním stadionu v Uherském Brod! pod 
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„taktovkou“ trenéra pana Mili ky. Tuto akci bychom rády zopakovaly i v tomto šk. roce 
s tím, že ú ast na ní byla nabídnuta i „p"edškolák#m“, p"ípadn! jejich rodi #m. U itelky 
s žáky využily i ledové plochy vytvo"ené zde na Provodov!. 
Za átkem šk. roku 2008/2009 se uskute nila ve spolupráci s rodi i již tradi ní DRAKIÁDA. I 
když po así moc nep"álo, draci vzlétli a d!ti i dosp!lí si m!li možnost vychutnat ten krásný 
pocit, kdy se papírový  i jiný drak dostane do výšin a letíííííííí……. 

D!ti i žáci naší školy jsou samoz"ejm! seznamováni s blízkým i vzdálen!jším okolím 
svého bydlišt!, s jeho historií a památkami. Proto jsme pro n! zajistily návšt!vu nejen místní 
knihovny v Provodov!, ale i M!stské knihovny v Luha ovicích, kde pro n! pracovnice 
knihovny p"ipravily zajímavý program. Žáci ZŠ m!li tento den možnost navíc navštívit i 
plnírnu minerální vody Vincentka a.s., kde jim pr#vodce d!lal p"ímo pan "editel Mgr. Roman 
Náb!lek. 
Záv!r školního roku 2007/2008 nám zp"íjemnilo vystoupení hudební skupiny Motýl a Erika, 
p"i kterém se u . MŠ rozlou ily s d!tmi, které v zá"í nastoupily do 1. t". ZŠ. Tuto skupinu 
jsme k nám pozvali i te& v "íjnu, kdy se d!tem MŠ a žák#m ZŠ pokusili velmi p"íjemnou 
formou výchovného koncertu vysv!tlit rozdíl mezi lidovou a um!lou písní. 

Žáky ZŠ pak na konci  ervna  ekal celodenní pobyt na Maleniskách. Ráno jsme si 
vyšlápli až ke z"ícenin! hradu Sv!tlov, pokra ovali jsme ke studánce Sojsínka a toto naše 
putování, proložené pln!ním úkol# jsme zakon ily orienta ním b!hem dvojic a následným 
opékáním špeká k#. 

Ke konci školního roku nem#že samoz"ejm! chyb!t ani školní výlet. U itelky MŠ si 
pro d!ti p"ipravily „výsadek“ na Kudlov! a následný návrat do MŠ „po svých“, proložený 
r#znými sout!žemi a hrami. Žáci ZŠ vyrazili o hodný kus dál až do Moravského krasu. 
B!hem prázdnin byl zajišt!n provoz v MŠ první 2 týdny v  ervenci a poslední 2 týdny 
v srpnu. Uskute nila se také vým!na školní tabule ve 2. t"íd!, kde také bylo zrenovováno a 
dopln!no osv!tlení. V 1. t"íd! zásadní zm!ny neprob!hly, ale bylo zajišt!no vymalování této 
t"ídy a upevn!ní lišt na zdi pro zav!šení nást!nných obraz#. 

Vým!na tabule byla možná p"edevším díky velmi krásnému finan nímu obnosu 
získaného sb!rem starého papíru a železa, samoz"ejm! za Vašeho velkého p"isp!ní. Za což 
Vám všichni moc d!kujeme a v!"íme v takovou spolupráci i p"i dalších sb!rech. Tato akce 
bývá uskute n!na vždy na podzim a na ja"e. 

V pr#b!hu roku se uskute nila spousta dalších mén!  i více významných aktivit, o 
kterých by se tu dalo psát. Zmíním snad ješt! to, že v zá"í k nám p"ijeli zástupci Policie 'R a 
v "íjnu jsme navštívili hasi skou stanici ve Zlín!. Také paní vychovatelka se snažila 
zp"íjemnit pobyt ve školní družin! r#znými aktivitami, jedna z mnoha nap". návšt!va a pro-
hlídka ba$ovského domku ve Zlín!. 
Žáci 1. a 2. ro níku absolvovali od zá"í do poloviny listopadu plavecký výcvik a hned po nich 
nastoupily tento výcvik ve stejném rozsahu, což je 10 dvojlekcí, „p"edškoláci“ z MŠ.   
V záv!ru listopadu prob!hlo podzimní tvo"ení, kde byly rodi i a d!tmi vyrobeny zejména 
p"edm!ty k prodeji na jarmarku. Na jarmarku samotném pak vystoupily d!ti, které navšt!vují 
školní družinu. Za átkem prosince zase žáci ZŠ p"ipravili besídku nejen pro své rodi e. 

Prostory školy jsou bezplatn! poskytnuty pro výuku náboženství a ZUŠ Morava Zlín. 
Od za átku školního roku 2008/2009 za al svou  innost také folklorní soubor vedený sle nou 
Evou Mach#. 

Záv!rem bych Vám cht!la za všechny d!ti, žáky a zam!stnance školy pop"át co 
nejp"íjemn!jší prožití Vánoc v kruhu Vašich nejmilejších a úsp!šné vykro ení do 
následujícího roku 2009. 
 
                                                               Za zam!stnance a d!ti "editelka Mgr. Renata %ásná. 
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Provodovští hasi i v roce 2008 

V letošním roce jsme se jako jedna z obecních složek zú astnili v roli po!adatel" nebo spolupo!adatel" 
n#kolika kulturních a sportovních akcí. 

V únoru prošel obcí velký masopustní pr"vod s pochováváním basy. Tato tradice byla po n#kolikaleté 
odmlce obnovena a setkala se s velkým ohlasem ze strany obyvatel. V ten samý den se v sále pohostinství na 
Malenisku uzav!ela plesová sezóna lidovou veselicí. 
Po  ty!icetidenním p"stu  lenové našeho sboru stáli  estnou stráž u Božího hrobu na Bílou sobotu. Tento zvyk 
udržují hasi i již po mnoho desetiletí. 

Pravideln# organizujeme zájezd na poutní místo Svatý Hostýn. Letos prob#hl již patnáctý ro ník. P!ed 
mší Svatou se vyst!ídalo n#kolik !e ník" ze strany politik", což pro toto setkání k!es$an" bylo spíše nevhodné. 

Následující den se sjelo p!es sto p!íslušník" sbor" ze širokého okolí p!i p!íležitosti  trnácté hasi ské 
pouti v Provodov#. Mši svatou celebroval otec Lubomír Va%ura. 
Po vyda!eném lo&ském ro níku jsme i letos po!ádali sout#ž v požárním útoku. Tato celodenní akce byla 
rozd#lena na sout#ž d#tí a dosp#lých. Fanoušk" se sešlo hojný po et, což je pro nás signálem k pokra ování. 
V roce 2009 je termín sout#že 18.  ervence. 

Následující týden p!ijalo pozvání n#kolik za ínajících kapel a ve zrekonstruovaném Areálu mládí 
p!edvedli sv"j repertoár v rámci II. Ro níku Mini rock festivalu. P!edstavily se skupiny Non Revolver, Polarity, 
Bee Gees revival a Prorock. Mezi návšt#vníky, jak mladými tak i staršími, byla cítit pohodová atmosféra toho 
srpnového ve era. 

Na letošní sobotní pou$ové zábav# vystoupila kapela Focus. Na t#chto akcích se potkávají sou asní 
ob ané s bývalými rodáky a spolužáky, kte!í p!ijedou navštívit své rodiny  i kamarády. 

Koncem srpna se skupinka mladých (nejen) hasi " vydala navštívit obec Provodov-Šonov (okres 
Náchod). Setkali jsme se s v!elým p!ijetím pana starosty Pavla Hylského, obecní rady a zástupc" hasi " 
Provodova i Šonova. Doufáme, že toto setkání nebylo poslední a vznikne užší spolupráce obou vesnic. 

8. listopadu prošel obcí pr"vod masek p!i p!íležitosti tradi ního vod#ní berana. Maškary zvaly 
spoluob any na hodovou zábavu, která se konala další týden v kulturním dom# v B!ez"vkách. Na své si p!išli 
p!íznivci dechové hudby (Fryštácká Javo!ina), swingu, jazzu (Avion Swing Band)  
i diskotékových hit". Vystoupení m#ly taktéž mažoretky SDOM. 

Opakovan# nám d#lá radost naše hasi ská mládež pod vedením zkušeného a lety prov#!eného vedoucího 
Radima Pracha!e.  
Datum Název sout!že  Umíst!ní 

29.3 Štípský beránek Mladší žáci – 7. místo 
Starší žáci – 20. místo 

5.4 Kvínap"v pohár Dorostenky – 1. místo, 2. místo 
Dorostenci – 2. místo 

25.5 Horní lide  Dorostenky – 4. místo 
31.5 H!ivín"v Újezd – Okrsková sout#ž Starší žáci – 4. místo 

Dorostenky – 2. místo 
7.6 D#tský den ukázka požárního útoku 
14.6 H!ivín"v Újezd – O pohár starosty Mladší žáci – 1. místo 
21.6 Želechovice Mladší žáci – 1. místo 
22.6 Lou ka Mladší žáci – 6. místo 
29.6 Pozlovice Mladší žáci – 2. místo 
24.7 Provodov Mladší žáci – 1. místo 
30.8 Ludkovice Mladší žáci – 2. místo 
31.8 Malenovice Mladší žáci – 11. místo 
6.9 Neubuz Mladší žáci – 1. místo 
20.9 Machová Mladší žáci – 4. místo 
11.10 Racková Mladší žáci – 3. místo (ZPV) 
Na záv#r roku pat!í i pod#kování všem hasi "m a p!íznivc"m za pomoc a projevené sympatie. Všem ob an"m obce 
p!ejeme klidné Vánoce a úsp#šné vykro ení do nového roku. 



FC Rak Provodov v roce 2008

Je tu konec roku a tak bychom  se s Vámi rádi pod lili o naše výsledky  
v roce 2008. 

V letošním roce, zde p!ibylo družstvo dorostenc" složené z kluk" Provodova,B!ez"vek 
a H!ivinova Újezdu. Tento tým je po podzimní #ásti na prvním míst , díky lepšímu skóre p!ed 
dorostenci ze Slopného. Snad první místo udrží a na konci sezóny se bude slavit. 

Žáci, kte!í mají hlavní problém s po#tem hrá#", se i letos p!ihlásili do sout že a po 
podzimu jim pat!í 4. pozice. Jejich výsledky záleží hlavn  v po#tu starších fotbalist" 
v soupe!ov  družstvu. Jestliže mají hrát proti hrá#"m, kte!í po sezon  skon#í, to opravdu moc 
nejde.  
Ale i tak bojují a nenechávají nikomu nic zadarmo. 

Touto cestou nabízíme mladým kluk"m, které baví fotbal, možnost prob hnout se za 
mí#em vždy v ned li od 17 do 18:30 hodin v želechovické hale. 

To letos muži provodovského „ Bé#ka “  byli nalosováni do tzv. Zlínské skupiny, kde 
jsou na 9. míst  se 14-ti body. Jak bylo o nich napsáno „bohatým berou, chudým rozdávají “  , 
p!esn  tak n jak to bylo. Na domácím h!išti porazí týmy z p!edních p!í#ek , ale se slabšími se 
trápí. Snad se p!es zimu zvedne motivace a na ja!e zaúto#í na lepší p!í#ky. 

Oproti tomu provodovské „Á#ko“, které se udrželo v krajském p!eboru, je na 5. míst  
se ztrátou osmi bod" na první Spytihn v. P!itom to m li velice dob!e rozjeté, dokonce jednu 
chvíli byli i na prvním míst , ale série remíz po domácí proh!e s Uherským Brodem se na 
umíst ní projevila. Ale i to je dobrá pozice pro jarní boj o první p!í#ky. 

Letos jsme také po!ádali Pou$ovou zábavu se skupinou Kosovci, kde i p!es nep!íze% 
po#así zavítal dobrý po#et lidí. 

Hlavn  se nám poda!ilo za pomocí obce, kone#n  zpevnit ujížd jící b!eh, pomocí 
op rné zídky. Tak snad se na jaro už nebudeme muset trápit odd láváním hlíny z hrací plochy. 

A na záv r bych cht l pod kovat za p!íze% všem našim fanoušk", hrá#"m, ale i 
ob#an"m Provodova a pop!át jim p!íjemné prožití Vánoc a úsp šné vykro#ení do nového roku. 

 

 
 

Ond!ej Plášek 
 

 

 5



Ekologické hnutí na Provodov  
 Již d íve jsem si všiml, že v naší obci se k p írod! nechováme moc dob e. D"kazem toho 
jsou #etné #erné skládky v našem okolí a také zne#išt!ný potok od r"zných odpadk". 
 A proto jsme se asi p ed rokem sešli dohromady a  ekli si, že tu ud!láme n!co 
konkrétního pro p írodu. Hlavním d"vodem, pro# jsme se sešli bylo to, že se na naší k ižovatce 
pokácela tzv. OLIVA, která ni#emu nevadila. Údajný d"vod byl ten, že je strom ve špatném stavu 
a ohrožuje ob#any. Po z ezání byl kmen zcela zdravý. 
 Zatím je nás málo a proto p ivítáme jakoukoli další pomoc. Je nás p!t: 

 Košárek Mat!j 
 Malaník Milan 
 Plášek Ond ej 
 Talaš Jan 
 Zimmermann Václav 

 Dosud jsme stihli vy#istit n!kolikrát provodovský potok a uklidili pár odpadk" v lese. 
Bylo hrozné, když jsme v potoku objevili nebezpe#ný odpad. Byly to barvy a r"zné  edidla. Proto 
pan starosta ur#il pokutu 1.000,- K# pro toho, kdo bude úmysln! zne#iš$ovat p írodu. 
 Do budoucna by jsme ješt! cht!li podat žádost o vyhlášení n!kterých strom" u nás za 
PAMÁTNÉ. Jestli n!kdo ví o n!jakém výjime#ném stromu, tak a$ nám napíše na 
cimrman.v@seznam.cz, budeme rádi. Dále bychom se cht!li zasadit o to, aby se v naší obci 
vysadilo více zelen!. Jsou ješt! místa, kde by mohla r"st n!jaká ta lípa nebo trnka . 
 Nejsme ale sami, co tady pro p írodu n!co d!láme. Je velmi d"ležité, že byla sanována 
#erná skládka u potoka za vesnicí. Mohlo zde dojít k prosakování  škodlivin do potoka. Také 
myslivci každoro#n! #istí od odpadk" celé Zába#ky. Toto vše je ale oproti jiným vesnicím po ád 
málo. Myslím si, že na to, jak je u nás krásná p íroda, se o ni málo staráme. Vypouštíme septiky 
do potoka a pálíme r"zné plasty a odpady v našich kotlích. V dnešní dob! je to opravu špatné! 
Uvidíme, co se dá d!lat do budoucích let. 
 

Jan Talaš 
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Dechová hudba Provodov
 

Dalo by se  íci, že letošní rok nebyl v život! dechovky nijak výjime"ný. P esto se v práv! 

uplynulém roce dá najít n!kolik událostí, které lze vyzdvihnout. 

Tou první je skute"nost, že se nám poda ilo navázat spolupráci s dechovou hudbou 

Hornobojani z Horních Bojanovic, v "ele s kapelníkem Josefem Miklem. Po"átek vzniku této 

spolupráce sahá do roku 2007, kdy Josef Mikel p ijal pozvání na kácení máje na Rakovci, kde 

jsme se mimo jiné dozv!d!li, že jeho p edkové pochází z Provodova a B ez#vek. Slovo dalo 

slovo a výsledkem tohoto setkání byl hodinový koncert naší dechovky v Horních Bojanovicích 

p i p íležitosti oslav 710. výro"í od první písemné zmínky o obci a zárove$ desátého výro"í od 

vzniku dechové hudby Hornobojani. Naše vystoupení se všem velmi líbilo a dostali jsme hned 

pozvání na Muzikantský ples, který se bude v Horních Bojanovicích konat v pátek 13. února 

2009. 

Druhou událostí, která je pro nás z t!ch významn!jších, byla pozvánka na první ro"ník 

p ehlídky dechových hudeb v Doubravách, na které jsme zahráli v sobotu 21. "ervna. Krom! nás 

zde ú"inkovala Fryštácká Javo ina, Kn!žpolanka a Vl"novjanka. I v Doubravách m!lo naše 

vystoupení veliký úsp!ch. 

Pomyslnou t ešní na dortu pro naši dechovku byl druhý ro"ník p!ší pouti do Horní Lhoty. 

Nejprve jsme zahráli po mši svaté p ed kostelem spole"n! s domácí Lho%ankou. Hráli jsme 

i v hospod! p i ob"erstvení p ed zpáte"ní cestou. Dá se  íct, že s námi zpívala celá hospoda. 

A pro muzikanty je p ece nejv!tší odm!nou, když jejich muzika rozdává lidem radost. 

Co se týká našich plán# v p íštím roce, nejprve chceme uspo ádat 17. ledna v hospod! na 

Maleniskách t etí ro"ník Muzikantského plesu a poté se v únoru zú"astnit již zmi$ovaného 

Muzikantského plesu v Horních Bojanovicích. Rádi bychom si také zahráli na Provodov! ve 

zrekonstruovaném areálu Mládí. Chceme také v budoucnu alespo$ jednou ro"n! zahrát na n!které 

z p ehlídek dechových hudeb. Krom! toho se na vás samoz ejm! budeme t!šit na tradi"ních 

hraních p i r#zných slavnostních p íležitostech - v kostele na Maleniskách, p i besed! s d#chodci, 

na pouti do Pozlovic, Horní Lhoty a podobn!. 

Do nového roku všem za dechovku z Provodova p eje vše nejlepší 

 

Miroslav Mikel 

 
Vystoupení Dechové hudby Provodov 31. kv!tna 2008 v Horních Bojanovicích 
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17 otázek pro starostu Obce Provodov – p. Antonína Gallu 

 
Otázky byly vybírány z p!ísp"vk# návšt"vník# internetových stránek www.provodov.cz 
 

1. Jaký je m!sí"ní plat starosty? 

Aktuální m"sí$ní plat starosty (jako i všech uvoln"ných i neuvoln"ných volených $len# obecních a 

krajských zastupitelstev v celé %R !eší Na!ízení vlády $. 79 z 25.2.2008. 
 Pokud je pro tazatele složité si údaj vyhledat, rád mu ho osobn" na OÚ sd"lím (pro výpo$et se 

uvažuje, že obec má 8 zapo$atých stovek obyvatel). 
 

2. Jak hodnotíte "innost zastupitelstva? 

Respektuji rozhodnutí Zastupitelstva obce. Na $innost budou mít zastupitelé jedenáct r#zných 

názor#, ten m#j je pouze jedním z nich. 
 

3. Co se Vám na práci starosty nejvíc líbí, co Vám naopak hodn! vadí?  

Na mé práci se mi líbí její r#znorodost, pestrost !ešené problematiky, možnost poznávat nové lidi, 
podílet se na rozvoji a sm"!ování obce, vadí mi neustálá konfrontace s negativními lidskými 
vlastnostmi. 
 

4. Jaké jsou Vaše plány do budoucna? 

Do konce tohoto volebního období bych se cht"l p!edevším v"novat p!íprav" a realizaci zám"ru 

pr#tahu obce a úpravy ve!ejných prostranství. Je to zám"r finan$n" i technicky náro$ný, s p!esahem 

do dalších období, po vybudování inženýrských sítí je to 

logické završení budování obce, která tímto získá novou moderní tvá!. Z hlediska krátkodobého je 

mým cílem pro rok 2009 schválení nového Územního plánu. 
 

5. Co považujete za své nejv!tší úsp!chy v dosavadní "innosti na pozici starosty? 

Odpovím stru$n". Krom" nezm"!itelných hodnot také: dokon$ení vodovodu, vybudování III. v"tve 

kanalizace, odkup pozemk# pro h!išt" v$. postavení nových kabin, rozší!ení stávajícího h!bitova, 
plynofikace Maleniska, zakoupení nové techniky pro SDH, rekonstrukce soc. za!ízení a vým"na oken 

v ZŠ, sanace dvou $erných skládek, zbudování Areálu mládí. 
 

6. Jak se díváte na další vývoj obce, jaké jsou další plány po dokon"ení oprav areálu mládeže? 

Mou vizi rozvoje obce v oblasti investic jsem nastínil v odpov"di na otázku $.4. Vše je pochopiteln" 

odvislé od dostupnosti financí. Doufám, že se bude nadále rozvíjet i spolková, klubová a zájmová 

$innost, sousedská pospolitost a místní patriotismus. 
 

7. Zajímalo by nás, zda#li obec plánuje v budoucnu modernizaci ve$ejného osv!tlení a také jestli se 

bude svítit p$es celou noc # alespo% o víkendech jak v okolních obcích? 

Modernizace ve!ejného osv"tlení je sou$ástí plánovaného pr#tahu obce a úpravy ve!ejných 

prostranství. K vypínání ve!ejného osv"tlení v pozdních no$ních hodinách nás vedou ekonomické 

d#vody, svícení p!es celou noc by znamenalo takový nár#st výdaje za elekt!inu, že výhody no$ního 

svícení jsou z tohoto srovnání zanedbatelné. 
 

8. Co ud!lala obec pro p$írodu v naší obci, "i se chystá ud!lat? 

Krom" základních v"cí, jako je vybudování kanalizace s napojení na %OV, umožn"ní vytáp"ní 
domácností plynem, t!íd"ní odpad#, podporuje obec také složky, které vyvíjí aktivity v této oblasti 
(nap!. myslivci, v$ela!i). V letech 2006 a 2007 obec v rámci ochrany vodního zdroje Ludkovický potok 

za finan$ního p!isp"ní MF %R sanovala plochu 1400 m2 $erných skládek, ze kterých zlikvidovala 540 t 
nebezpe$ných odpad# a 353 t tuhých komunálních odpad#. 
 

 



9 

 

9. Bude probíhat výsadba zelen! v areálu mládeže? Pokud ano, tak v jakém "asovém horizontu? 

Dokon$ení Areálu mládeže, d"tského h!išt" v$. výsadby zelen" je plánováno v roce 2009. 
 

10. Plánuje se úprava st$edu obce v"etn! chodník&, osv!tlení a silnice? 

V tomto roce se poda!ilo vypracovat Investi$ní zám"r pr#tahu obce, v$etn" úseku k odbo$ce na 

Maleniska. Další fáze bude !ešit vypracování projektové dokumentace pro územní rozhodnutí pro 

jednotlivé úseky obce. P!edpokládám, že se nám do poloviny p!íštího roku poda!í zpracovat 
dokumentaci pro centrální $ást obce (od OÚ po odbo$ku do Brodniska), která by umož&ovala 

zpracování žádosti o finan$ní prost!edky z evropských fond#. Tato dokumentace bude !ešit území 
v$etn" komunikace, zastávkových pruh#, parkovacích ploch, parkové zelen", ve!ejného osv"tlení, 
mobiliá!e atd. 
 

11. Bude rozší$eno ve$ejné osv!tlení sm!rem na Se"e? 

Pokud bude schválen Územní plán v takovém rozsahu v jakém je rozpracován v tuto chvíli, rozší!í se 

možnosti výstavby rodinných dom# v této lokalit", což vyvolá i nutnost !ešit ve!ejné osv"tlení 
sm"rem na Se$e. V tuto chvíli není protažení osv"tlení tímto sm"rem technicky možné. 
 

12. Pro" má p!knou cestu k baráku akorát pan Pecha,to je tak vážený ob"an ? Kdy budou vážení aj 

ostatní v jiných ulicích ? 

Pokud se tazatel po uvedené místní komunikaci projde, zjistí, že kon$í v areálu fotbalového h!išt" TJ. 
Když se poda!í v budoucnu rozumným zp#sobem vy!ešit majetkové pom"ry, dojde v uvedeném 

míst" k vybudování parkovacích ploch, které budou sloužit nejen sportovc#m, nebude potom 

tendence využívat k parkování „tane$ní kolo“. 
 

13. Budou letos uhrnuté cesty i v uli"kách, nebo se bude dát jezdit jen po hlavní cest! v obci a zbytek 

musíme p!šky? 

Pro zabezpe$ení sjízdnosti místních komunikací d"lá obec co je v jejích silách. Otázkou je vymezení 
pojmu místní komunikace a soukromá cesta. Obec má zpracován Plán zimní údržby, který !eší 
sjízdnost v obci z hlediska místa i $asu. Otázkou je, zda i obyvatelé t"chto $ásti obce, kte!í si nejvíce 

st"žují, d"lají vše, co je v jejich možnostech (samoz!ejm" ne finan$ních), aby byla jejich p!íjezdová 

cesta sjízdná. 
 

14. Pro" a kdo d!lá z bývalého areálu mate$ské školky skladišt! stavebního materiálu a na jak dlouho? 

15. Nechápu ješt!, z jakého d&vodu se materiál uložil i na "ást chodníku – byl to zám!r ? 

Ad 14 a 15: Milý tazateli, obdivuji Váši všímavost a post!eh. Materiál složený a areálu bývalé MŠ 

bude odvezen b"hem jara 09, pokud dojde k prodeji, p!ípadn" pronájmu objektu d!íve, tak po 

dohod" s novým majitelem nebo nájemcem. 
 

16. Myslíte že pan Machala je pro obec Provodov n!jakým p$ínosem ? M&žete popsat jeho pracovní 

nápl% ? Jaký je jeho plat ? 

Na tuto otázku odpovím výzvou:  
OÚ Provodov hledá ob$ana Provodova, který je fyzicky zdatný, má st!edoškolské vzd"lání, vlastní 
potraviná!ský pr#kaz, oprávn"ní k obsluze tlakových nádob, 'P skupiny B, orientuje se v technologii 
úpravy pitné vody, $išt"ní odpadních vod, je schopen provád"t obsluhu a dozorovou $innost 
sv"!ených za!ízení 365 dn# v roce, je schopen samostatné práce p!i provád"ní evidence, rozbor#, 
legislativy a !ešení havarijních situací, provád"t konzulta$ní a poradenskou $innost, to vše za 

minimální mzdu. Kontaktní telefon pro zájemce: 724 178 586. 
 

17. Pane starosto, nemáte pocit, že se necháte ovliv%ovat špatnými lidmi? 

Ke své práci pot!ebuji velké množství informací z mnoha r#zných oblastí. 
Zajímají mne také názory ob$an# bez ohledu na to, jestli jsou kladné nebo záporné, bohužel mnohé 

se k mým uším nedostanou. Troufám si však tvrdit, že po letech strávených v ú!adu jsem schopen 

rozeznat up!ímnost a pravdu od falše a lži. 



Vybrané rozpo tové výdaje obce v roce 2008  
  
Opravy  pozemních komunikací  165 000,- K  
Dopravní obslužnost (autobusy !SAD) 37 000,- K  
Vodovod     309 000,- K  
!OV a kanalizace    107 000,- K  
Kabelová televize    185 000,- K  
Unart – internet v ZŠ a MŠ   20 000,- K  
Základní a mate"ská škola   212 000,- K  
Knihovna     7 000,- K  
Socha sv. Františka – oprava   130 000,- K  
Areál mládí – II. Etapa   1 500 000,- K  
Dary jubilant#m    36 000,- K  
Oprava svahu h"išt$    370 000,- K  
TJ – podpora mládeže   10 000,- K  
Ve"ejné osv$tlení    171 000,- K  
Sb$r a svoz odpadu    394 000,- K  
SDH      88 000,- K  
Plyn      165 000,- K  
Elekt"ina     347 000,- K  
Poštovní a telekomunika ní služby  75 000,- K  
Dotace: myslivci    5 000,- K  
              V ela"i    5 000,- K  
              Folklorní kroužek „Leluja“  13 000,- K  
              Dechová hudba Provodov  5 000,- K   
 
 
 

Akce realizované s podporou Zlínského kraje 

 
Také v tomto roce se obci poda"ilo získat finan ní prost"edky z dota ních titul# 

Zlínského kraje. 
Realizovala se II. etapa výstavby Areálu mládí. Z celkových náklad# 1,5 mil. K  

tvo"ila dotace Zlínského kraje 720 tis. K  a návratná bezúro ná p#j ka 230 tis K . Na opravu 
sochy sv. Františka Saleského mezi Provodovem a Pradlisky p"isp$l Zlínský kraj  ástkou 50 
tis K . Oprava stála v letošním roce 130 tis K , pro p"íští rok je na dokon ení opravy 
plánováno ješt$ 20 tis. K . Další akcí, na kterou Zlínský kraj p"isp$l, je tvorba nového 
územního plánu, který bude dokon en za podzim roku 2009. 

Doufáme, že dobrá spolupráce se Zlínským krajem bude pokra ovat i v dalších letech. 
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Termíny svozu sm sného komunálního odpadu v Provodov  
 
Svoz 1x14 dn! po celý rok: 
3.1 16.1 30.1 13.2 27.2 13.3 27.3 10.4 24.4 8.5 22.5 5.6 19.6 
3.7 17.7 31.7 14.8 28.8 11.9 25.9 9.10 23.10 6.11 20.11 4.12 18.12 
2.1.2009 
 

Termíny svozu t"íd ného odpadu v Provodov  
 
Sá#kový svoz plast! 1xm sí#n  
27.1 24.2 25.3 21.4 26.5 23.6 28.7 25.8 22.9 27.10 24.11 29.12 
Svoz skla 1xm sí#n  
23.1 20.2 20.3 18.4 22.5 19.6 24.7 21.8 18.9 23.10 20.11 18.12 
 

Termíny svozu nebezpe#ného odpadu v Provodov  
29.4 21.10 

 

Spole#enská kronika 
Narození: Ko a!ík Mat"j   Provodov 263 

Veškrna Radek  Provodov 140 
Talašová Ond!ejka  Provodov 255 
Priessnitz Tomáš  Provodov 265 
Hamšíková Lilly   Provodov 49 
Strouhalová Eliška  Provodov 193 
Mikel Jan  Provodov 259 
Š#stková Tereza  Provodov 240 
Jurák Michal  Provodov 151 
Malaníková Sabina  Provodov 261 
Bezru$ová Veronika  Provodov 71 
Plášek Jan   Provodov 251 
Rafaj Gabriel  Provodov 258 

  
Úmrtí: Doležal Josef   Provodov 84 

Mališka Josef  Provodov 49 
Plášková Anna  Provodov 210 
Peka! František  Provodov 158 
Mikulášková Anežka  Provodov 53 
Vítek Pavel   Provodov 124 
Krej$íková Marie  Provodov 35 
Mokrýšek Miroslav  Provodov 86 
Pavla$ka Bohuslav  Provodov 216 
Mikulášková Božena  Provodov 161 
Kalá$ Josef  Provodov 103 
Jonáková V"ra  Provodov 227 
Janí$ek Zden"k  Provodov 192 
Novosadová Ludmila  Provodov 226 
Pracha! Zden"k  Provodov 250 
Janí$ková V"ra  Provodov 63  

Diamantovou svatbu oslavili manželé Talašovi, Provodov 120 a manželé Navrátilovi, 
Provodov 48. P!ejeme jim mnoho zdraví a št"stí do dalších let.   



Plán akcí na rok 2009 
Leden  -   3.1.  T íkrálová sbírka 
  - 24.1.  Myslivecký ples 
Únor  -  Košt slivovice 

-   7.2.  Školní ples 
  - 21.2.  Kon!iny & Muzikantský ples 
Kv ten -   2.5.  Hasi!ská pou" na Hostýn 
  -   3.5.  Hasi!ská pou" na Provodov# 
  - 23.5.  Beseda s d$chodci 
  - 30.5.  Kácení máje 
!erven -   D#tský den  
!ervenec - 18.7  Memoriál Aloise Vítka 
  - 26.7.  Pou" do Pozlovic 
Srpen  -   1.8.  Mini Rock Festival 
  -   7.8.  P edpou"ová zábava Focus 
  -   8.8.  Pou"ová zábava Kosovci 
  -   9.8.  Provodovká pou" 
  - 10.8.-16.8. Letní kino  
Zá"í  -  Drakiáda 
  - 28.9.  Svatováclavský b#h 
#íjen  - 11.10. P#ší pou" do Horní Lhoty 
  - 29.10. Lampiónový pr$vod 
Listopad -   7.11. Vod#ní barana 
  - 14.11. Hodová zábava 
  - 28.11. Mikulášský jarmark   

 
Po letech obnovená tradice pochovávání basy. 
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